
Referat fra FAU‐møte 15.9.15 
 
Tilstede: Marianne Bergseng (1b), Marianne Pedersen (2b), Lin Hammer (2b), Steinar Bøhn (3a), Arne 
Wormstrand (4a), Thomas Tofte (4a), Guro Løkken Bærø (5b), Lene Bratlie (5b), Annette T. Kristensen 
(6a), Mariann Engvik (6a+8a), Torunn Lyngstad (7a), Laila Maribo (7b), Hege Pauline Hovig (8b), 
Cathrine Lillo‐Stenberg (8b), Marianne Højdahl (9a), Reidun A. Johannessen (9b), Anne‐Mari Heimdal 
(9c), Paal Saastad (10a), Wenche Melbye (10b) 
Møteleder: Paal Saastad 
Referent: Gro Enerstvedt Smenes 
 
1) "Rektors halvtime" ved Anne Nyland 
Utgikk 
 
2) Rekruttering til ulike grupper og oppgaver som FAU har ansvaret for: 

‐ FAU‐styret:  
Fire fortsetter fra forrige styre hvorav en har sagt seg villig til å stille som leder. Behov for 1‐4 
til. Cathrine Lillo‐Stenberg og Annette T. Kristensen meldte seg. Dersom flere ønsker å være 
med i styret, så send e‐post til styret: fau.hoyenhall@gmail.com  

‐ Ingen meldte seg til natteravn, skolefrukt og trafikkgruppa. Dette tas opp igjen på neste FAU‐
møte. 

 
3) Eventuelt 

‐ I forrige skoleår har FAU jobbet med blant annet vikarbruk og forbyggende mobbearbeid. 
‐ Høyenhall ble med i fruktordning i løpet av forrige skoleår og ordningen fungerte fom denne 

høsten. 
‐ Natteravnordningen er viktig og videreføres.  
‐ Klassekontakter i 9. trinn samarbeider om å lage "1‐2‐3 klassetur!". Bør forankres hos 

skoleledelsen. Gruppa lager et utkast som går til FAU‐styret som tar det videre med 
Driftsstyret (som vedtar reisereglementet på skolen). 

‐ Guide til organisering av 17. mai etterspørres (Gro Enerstvedt Smenes sjekker hva som finnes 
og sender til FAU‐representantene i fjerde trinn). 

‐ I forrige skoleår var det en arbeidsgruppe som skulle jobbe med forebyggende tiltak mot 
mobbing. Ønske om at dette videreføres/revitaliseres og Guro Løkken Bærø (5b) ønsker å 
være med. Følges opp på senere FAU‐møte. 

‐ For liten tid til spising og bruk av NRK Super eller YouTube mens de spiser er en utfordring, 
spesielt på de laveste klassetrinnene. Ungdomsskolerepresentantene melder inn at på noen 
trinn kan aulaen som spisested være vanskelig. I etterkant av FAU‐møtet har Torgeir 
Waterhouse informert om at dette er tatt opp i Driftsstyret (DS). Foreldrerepresentantene i 
DS ga, sammen med de folkevalgte, beskjed til ledelsen om viktigheten av å ta dette på 
største alvor.  

‐ Behov for reklamasjon på underlag på fotballbane som 5. trinn bruker. Marianne Pedersen 
følger opp dette med Paal Saastad (som tar det videre med Undervisningsbygg).  

 
 
 
 

 


